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»لی لی پوت سلطانی فر« هم چون بهشت برای دردانه ها؛

جایی برای چسبیده ها  در فدراسیون اسکی نیست!
وزارت ورزش کمر همت بسته تا نیروهایی سفارشی که تحت عناوین مختلف از واخورده های سایر دستگاه ها به خدمت گرفته را در پست هایی مثل ریاست فدراسیون ها دستشان را بند کند چون 
یقینا بعد از انتخابات ریاست جمهوری این دردانه ها جایی در وزارت ورزش  ندارند. از این رو تمام تلاش خود را به کارگرفته تا انتخابات فدراسیون ها را در همین دو ماه و اندی تا پایان سال برگزار کند.
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خبر

مشکل اینستاگرام نیست
 آقای فکری!

معتقد  استققلال  سرمربی 
از  بسیاری  ریشه  است 
در  استقلال  امروز  مشکلات 

اپلیکیشن اینستاگرام است!
دهه  در  که  همان طور 
فکر  ها  خیل  گذشته  های 
روی  مشکل  کردند  می 
رسانه  در  یا  سکوهاست 
هاست. به نظر می رسد هرکس که روی صندلی پرمسئولیتی 
می نشیند، پاک از یاد می برد که صداهای ناخوشایندی که 
از بیرون می رسند پژواک همان اتفاقاتی است که در درون 

باشگاه رخ داد است.
از  به واسطه ی عدم صداقت بسیاری  امروز که مردم  اما 
رسانه ها، دیگر کمتر آن ها را مرجع می دانند، شبکه های 
اجتماعی و به ویژه اینستاگرام فضای آزادتر و بی پرواتری 
کاستی  و  ها  کژی  مورد  در  تا  گذاشته  اختیارشان  در  را 
ها بنویسند و بخوانند. فرصت برابر برای همه که شنیده 

می شود.
آزادی برای خیلی ها ناخوشایند است. به ویژه  البته این 
بعضی از مدیران که سال ها با تملک رسانه یا اجیر کردن 
کردند  کنترل می  به سود خویش  را  فضا  ها  رسانه  سایر 
و یا به صرف هزینه های کلان، طنین سکوها را به نفع 
خودشان می چرخاندند. البته »محمود فکری« نه از قماش 
آن مدیران بوده است و نه در این سال ها به دنبال کلاهی 
از نمد سکوها گشته، اما اظهاراتش در قالب آسیب شناسی 
استقلال، بسیار نگران کننده است! اگر واقعا او ایراد فنی 
استقلال را در اینستاگرام ببیند، باید به طور جدی نگران 

وضعیت این تیم شد.
افزاری  سخت  امکانات  فقدان  استقلال  سرمربی  اینکه 
انضباط  بی  بازیکنان  مدیریتی،  مرج  و  هرج  تمرین، 
خلق  در  ناتوانی  ها،  هافبک  ناکارآمدی  و  غیرهمدل  و 
موقعیت و... را نمی بیند اما پست های اینستاگرامی را 
می بیند، واقعا باید ترسید! البته بعید می دانم فکری 
فراموش کرده باشد که بخش عمده ای از حضورش در 
از طریق  افکار عمومی  را مدیون همین فشار  استقلال 
اینستاگرام است. شاید اگر سرمربی استقلال امروز می 
گفت بخشی از مشکلات استقلال به خاطر صدا و سیما 
و رسانه هاست بیشتر قابل قبول بود. چون این دسته 
از رسانه ها برای اداره خود هزینه های سنگینی دارند و 
به قول اقتصاددانان هیچ ناهاری مجانی نیست! اما اگر 
همه ی هجمه را متوجه اینستاگرام و هوادارانی بکنیم که 
تنها تریبونش گوشی موبایلش است و بی چشمداشت 

تیمش را نقد می کند، به بیراهه رفته ایم...

سرمقاله

مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای شهر تهران گفت: 
آلاینده دی اکسید گوگرد با اینکه افزایش یافته است اما 
هنوز در سطوح پاک محسوب می شود اما وقتی سوخت 
ذرات  آن  همراه  حتم  به طور  می شود  سوزانده  پُرگوگرد 

معلق تولید می شود که ما نگران این موضوع هستیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین شهیدزاده درباره پایش 
کیفیت هوای شهر تهران و استفاده از سوخت مازوت و 
گازوئیل در نیروگاه های اطراف تهران اظهار کرد: از طریق 
آلودگی هایی که اندازه گیری می کنیم می توانیم تشخیص 
دهیم کدام آلاینده بالا رفته یا آن آلاینده از چه منابعی 
تولید شده است اما برای اینکه مشخص شود مازوت یا 
گازوئیل پُرگوگرد استفاده شده است، تفکیکی وجود ندارد.
وی ادامه داد: آنچه ایستگاه های ما در جنوب شهر تهران 
اندازه گیری کرده اند حاکی از این است که در برخی روزها 
خیلی  گوگرد  دی اکسید  همان  یا   SO2 آلاینده  میزان 
سال  به  نسبت  امسال  کلی  به طور  و  می یابد  افزایش 
گذشته این آلاینده مقداری افزایش داشته است البته 
هنوز در حد پاک است و حتی به محدوده ناسالم برای 

آلاینده  این  اما وجود  است  نرسیده  گروه های حساس 
استفاده  سوختی  از  جایی  در  که  است  این  به معنای 
می شود که گوگرد بالایی دارد و این می تواند ناشی از 

مازوت یا گازوئیل پرگوگرد باشد.
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای شهر تهران تصریح 
کرد: این آلاینده با اینکه افزایش یافته است اما هنوز در 
سطوح پاک محسوب می شود اما وقتی سوخت پرگوگرد 
سوزانده می شود به طور حتم همراه آن ذرات معلق تولید 

می شود که ما نگران این موضوع هستیم.
وی افزود: بنابراین می توان علت برخی از روزهای آلوده 
هوای تهران را ناشی از این موضوع دانست اما باید این 
نکته را در نظر داشت که حتی اگر موضوع سوخت هم 
مطرح نباشد طبیعت تهران به گونه ای است که وقتی 
چند روز متوالی وزش باد نداشته باشیم حتماً کیفیت 
هوا ناسالم برای گروه های حساس خواهد شد و اگر این 
وضعیت ادامه یابد آلودگی برای همه گروه ها را تجربه 
می کنیم اما با سوزاندن این سوخت تاب آوری شهر کمتر 

می شود و سریع تر به این حدود می رسیم.

خبر اول

گازوئیل یا مازوت فرقی ندارد؛ 

نگران انتشار ذرات معلق هستیم!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید علی اکبر همتی مقدم داورزن  را گرامی می دارد

دبیر ستاد تنظیم بازار با اشاره به اینکه افزایش قیمتی برای 
نان در نظر گرفته نشده و کماکان این موضوع بر عهده 
استانداری ها است، گفت: موضوع بازار اقلام شب عید و 
قیمت تخم مرغ در جلسه امروز ستاد مورد بررسی قرار 
گرفت.  عباس قبادی- دبیر ستاد تنظیم بازار بیان کرد: 
ستاد تنظیم بازار افزایش یک هزار و 500 تومانی قیمت 

هر کیلو تخم مرغ را تصویب کرد. وی افزود:هیچ افزایش 
قیمتی در اقلامی که کمک های دولتی دریافت می کنند، 
قابل قبول نیست و تغییر قیمت باید با اجازه سازمان 
حمایت و ستاد تنظیم بازار انجام شود. به گفته این مقام 
مسئول در مقطع فعلی هیچ افزایش قیمتی برای مواد 
شوینده نداشته ایم و نداریم و فردا موضوع افزایش قیمت 

را با حضور انجمن این صنف بررسی می کنیم و در نهایت 
درباره قیمت ها تصمیم گیری خواهد شد. وی با تأکید 
بر اینکه افزایش قیمتی برای نان در نظر گرفته نشده و 
کماکان این موضوع بر عهده استانداری ها است، گفت: 
موضوع بازار اقلام شب عید و قیمت تخم مرغ در جلسه 

امروز مورد بررسی قرار گرفت.

رئیس انستیتو پاستور ایران با اشاره به جزئیات تأمین 
واکسن از طریق سبد کووکس، تولید مشترک و تولید 
داخلی، گفت: در حال حاضر کارآزمایی بالینی فاز یک 
واکسنِ تولید مشترک با یکی از کشورها، تمام شده 
است و با نظارت انستیتو پاستور کارآزمایی بالینی 
فاز دوم در حال انجام است و در صورت اطمینان به 
ایمنی و کارایی واکسن، فاز سوم مطالعه بالینی که 

کم خطرترین فاز است، در ایران انجام خواهد شد. 
دکتر علیرضا بیگلری، درباره جزئیات تولید و تامین 
واکسن کرونا در ایران گفت: در وهله اول باید توجه 
واکسن یک  درباره  باشیم که تصمیم گیری  داشته 
تصمیم اساسی و علمی است، نه یک تصمیم گیری 
احساسی. بنابراین در مقوله واکسن باید با علم و با 

دقت پیش رفت.

پرداخت پول سبد کووکس طبق اعلام بانک مرکزی

سبد  از  کرونا  واکسن  خرید  وضعیت  درباره  وی 
بود  قرار  گفت:  بهداشت،  جهانی  سازمان  کووکسِ 
ایران از سبد کووکس بخشی از واکسن کرونای مورد 
نیازش را تأمین کند که مقدمات این اتفاق انجام شد 
و رئیس بانک مرکزی اعلام کرد که پول مربوط به 
به  از کووکس، پرداخت شده است.  تامین واکسن 
عنوان کسی که فنی به این موضوع نگاه می کنم، 

پیش خرید واکسن کرونا از سبد کووکس اقدام بسیار 
درستی بود؛ چراکه واکسن ها در سبد کووکس تنوع 
دارند و اگر یک واکسن مناسب نبود، می توان از نوع 

دیگر استفاده کرد.

۱۸ کارخانه تولید واکسن کرونا در کووکس
و شرط ایران

قالب  در  جهانی  بهداشت  سازمان  افزود:  بیگلری 
مجموعه کووکس ۱۸ کارخانه تولید واکسن کرونا را 
انتخاب کرده است و اغلب کشورهای دنیا هم سبد 
کووکس را خریده اند. ایران هم همین اقدام را البته با 
شرط امکان انتخاب انجام داده است، تا بتوان مناسب 

ترین و بهترین واکسن را برای کشور انتخاب کرد.

جزئیات تولید مشترک  واکسن کرونا بین ایران و یک 
کشور دیگر

بیگلری درباره وضعیت تولید مشترک واکسن کرونا 
بین ایران و یک کشور دیگر نیز گفت: این اقدام را 
حوزه  در  کرونا  واکسن  طراحی  می بریم.  پیش  هم 
تولید مشترک از سوی هر دو کشور انجام شده است. 
به  این واکسن  تولید  طراحی ها و مطالعات کیفی 
صورت مشترک بین دو کشور انجام میشود. باید توجه 
کرد که چهارچوب این شیوه تولید واکسن در انستیتو 

پاستور ایران وجود دارد. انستیتو پاستور ایران، یکی 
از قدیمی ترین و شناخته شده ترین تولیدکنندگان 
واکسن در خاورمیانه محسوب می شود و کمتر ایرانی 
را میتوان یافت که واکسنی از محصولات تولیدی 
این انستیتو دریافت نکرده باشد. بنابراین زیر ساخت 
با آخرین دستورالعمل های  مطالعات کیفی مطابق 

مربوطه در این موسسه نهادینه شده است.

آغاز فاز دوم واکسن کرونای تولید مشترک در کشور 
همکار با نظارت انستیتو پاستور

 وی با بیان اینکه قرار شد کارآزمایی بالینی فاز یک 
واکسن تولید مشترک در کشور همکار انجام شود، 
گفت: در حال حاضر کارآزمایی بالینی فاز یک واکسن 
تولید مشترک تمام شده است و با نظارت انستیتو 
پاستور کارآزمایی بالینی فاز دوم در حال انجام است. 
فاز یک مطالعه بالینی بیشتر به بحث ایمنی توجه 
دارد و فاز دوم علاوه بر ارزیابی ایمن بودن واکسن، 
بحث کارایی واکسن را نیز مورد نظر دارد. بر این اساس 
فاز دوم در آن کشور در حال انجام است. به محض 
اینکه نتایج فاز دوم را دیدیم و از ایمنی و کارایی 
واکسن مطمئن شدیم و در حد قابل قبول بود، فاز 
سوم مطالعه بالینی که کم خطرترین فاز است، در 

ایران انجام خواهد شد.

»دبیر ستاد تنظیم بازار«: 

تصمیمی برای افزایش قیمت نان نداریم

رئیس انستیتو پاستور ایران اعلام کرد:

۱۸ کارخانه تولید واکسن کرونا و شرط ایران برای خرید

بازار

سلامت

محمد حیرانی

 نویسنده و مفسر ورزشی
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جامعه

قهرمان تالاب ها معرفی می شوند
کرد:  بیان  گیلان  زیست  محیط  حفاظت  یگان  فرمانده 
برنامه ای مبنی بر انتخاب قهرمان تالاب و محیط بان نمونه 
تالابی طراحی شده که از محیط بانان استان می خواهیم 
در این برنامه شرکت کنند . ساسان اکبری پور اظهار کرد: 
برنامه به منظور شناسایی، جمع آوری و طبقه بندی  این 
اکوسیستم های  بهینه  با حفاظت  مرتبط  موفق  تجربیات 
تالابی و تشویق و گسترش فرهنگ تالابی در کشور طراحی 
درحال  گیلان  زیست  محیط  شد:  یادآور  وی  است.  شده 
حاضر با بیش از ۱۷۰نفر محیط بان محافظت می شود که 
و مناطق گسترده  بی نظیر  تنوع  و  به حساسیت  توجه  با 
تحت مدیریت اگر حمایت همه مردم و همکاری دستگاه 
قضایی و نیروی خدوم و زحمتکش انتظامی همراه نباشد 
بی شک محیط بانان استان در این راه مقدس با مشکلات 
در  ۳۰۰جانباز  ۱۴۱شهید  که  شد  خواهند  مواجه  فراوانی 
کشور گواه آن است. وی ادامه داد: محیط بانان با توجه 
به شرح وظایف سازمانی و تأکید مدیر کل محیط زیست 
با  را  حساس  مناطق  این  روزی  شبانه  صورت  به  گیلان 
گشت های مستمر کنترل، پایش و تحت رصد کامل خود 
دارند و با هرگونه اقدام به شکار و تخلف محیط زیستی 
برخورد قاطع و قانونی می کنند. اکبری پور در خصوص برنامه 
انتخاب قهرمان تالاب ها با بیان اینکه آخرین مهلت ارسال 
مدارک تا ۲۰دی ماه۹۹ است، افزود: در این بخش از رقابت، 
تالاب ها  جهانی  روز  با  تالابی همزمان  نمونه  محیط بانان 
معرفی می شود. وی اضافه کرد: انتخاب قهرمان تالاب در 
سه بخش فعالیت های تحقیقاتی- مطالعاتی و فعالیت های 
اجرایی و مشارکت مردمی اقدامات انجام شده در ۵سال اخیر 
مورد پذیرش است. وی ادامه داد:در دو بخش فعالیت های 
اجرایی و مشارکت مردمی تنها اشخاص حقوقی واجد شرایط 
شرکت در این رویداد است؛در بخش فعالیتهای تحقیقاتی- 
مطالعاتی اشخاص حقیقی و حقوقی واجد شرایط شرکت 
در این رویداد هستند. اکبری پور با بیان این که اشخاص 
حقیقی و حقوقی که طی ۵سال گذشته عنوان قهرمان تالاب 
را اخذ نموده اند، واجد شرایط شرکت در این رقابت نیستند، 
افزود: در بخش فعالیتهای تحقیقاتی- مطالعاتی ارسال اصل 
مقالات، کتاب الزامی است. فرمانده یگان حفاظت محیط 
زیست گیلان گفت: علاقه مندان به شرکت در این رویداد 

می توانند به نشانی https://b2n.ir/131602 مراجعه نمایند.

راه اندازی مرکز رشد کسب و کار 
فناورانه روستایی در مازندران

با امضای تفاهم نامه همکاری فی مابین پارک علم و فناوری 
مازندران و مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی 
استان مازندران، مرکز رشد کسب و کار فناورانه روستایی استان 

راه اندازی خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی پارک 
علم و فناوری مازندران، درراستای جهت دهی سرمایه های 
اجتماعی به سوی کسب و کارهای دانش بنیان و نیز به 
منظور گسترش زیرساخت های توسعه فناوری و حمایت از 
فعالیت های دانش بنیان و توسعه ساختارها و زیربناهای 
لازم برای رشد فعالیت های دانایی محور بخش کشاورزی 
مرکز رشد کسب و کار فناورانه روستایی استان مازندران 
راه اندازی خواهد شد. این تفاهم نامه که در حاشیه نشست 
رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی 
استان  با رئیس پارک علم و فناوری مازندران به امضا 
کشاورزی  تحقیقات  نتایج  تجاری سازی  در جهت  رسید؛ 
بخش¬های  با  پژوهشی  علمی  مراکز  ارتباط  تحقق  و 
بخش  چالش های  و  مسائل  حل  به  کمک  اقتصادی، 
کشاورزی از طریق بهره مندی از توان نخبگان، متخصصین 
و فناوران این حوزه به امضا دکتر علی معتمدزادگان رئیس 
پارک علم و فناوری مازندران و دکتر رمضانپور رئیس مرکز 
تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی استان قرار 

گرفت.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »امین الله عروجی«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

استان ها»البرز« چه خبر؟

رئیس کل دادگستری استان البرز از تکمیل اطلاعات 
مجرمان حرفه ای در سامانه ساما در این استان خبر داد.
نخستین  در  دوشنبه  ظهر  فاضلی هریکندی  حسین 
نشست ستاد استانی کنترل مجرمان با محوریت اجرای 
دستورالعمل اجرایی کنترل مجرمان حرفه ای و سابقه دار 
با تسلیت ایام فاطمیه و سالگرد شهید سلیمانی اظهار 

کرد: هدف از این جلسه این بود که بتوانیم با استفاده 
از ظرفیت استان البرز این دستورالعمل را به نحو احسن 

اجرا کنیم.
وی افزود: همچنین باید بتوانیم چگونگی همکاری 
دستگاه ها و نهادهای ذی ربط را در ثبت اطلاعات در 
سامانه اطلاعات مؤثر اشخاص با نام »ساما« مشخص 

کنیم.
البرز بیان کرد: اجرای  رئیس کل دادگستری استان 
دستورالعمل اجرایی کنترل مجرمان حرفه ای و سابقه دار 
بر اساس قانون دستگاه قضا محول شده است و یکی از 

مأموریت های اصلی ما به شمار می رود.
این  اجرای  باید  کرد:  تصریح  فاضلی هریکندی 
دستورالعمل را به صورت ویژه مد نظر قرار دهیم، چراکه 
در نهایت عامل بسیاری مهمی برای پیگیری از جرم 
در سطح استان خواهد شد و از این نظر دارای اهمیت 

زیادی است.
وی خاطرنشان کرد: همه دستگاه ها و نهادهای باید 
بدانند که پیشگیری از وقوع جرم تنها به دستگاه قضا 
اختصاص ندارد و به تعبیر رئیس قوه قضائیه هیچ 
این زمینه  نهادی در کشور نیست که وظیفه ای در 

نداشته باشد.

تشکیل قرارگاه مقابله با جرایم خاص در البرز

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: پیشگیری از 

وقوع جرم نیازمند فعالیت همه دستگاه ها در چارچوب 
وظایف قانونی و محوله است؛ برای نمونه در مورد 
جرم سرقت یک اصل پذیرفته شده است که وقوع آن 
صرفاً با اعمال مجازات زندان کاهش نخواهد داشت 
بلکه زمانی کاهش می یابد که با اقدامات هماهنگ 
دستگاه های متولی از قبیل ایجاد شغل، درآمد مناسب 

و اقدامات فرهنگی و نظایر آن همراه باشد.
وی اظهار کرد: تکمیل اطلاعات مجرمان حرفه ای در 
سامانه ساما می تواند کمک زیادی در پایش و کنترل 
مجرمان انجام دهد، کنترل بر اساس داده های این 
سامانه مربوط به دوره پیش از اتمام مدت محکومیت 
است اما پایش در واقع دوران بعد از آزادی محکوم را 

شامل می شود.
فاضلی هریکندی تشکیل قرارگاه مقابله با جرایم خاص 
دستورالعمل  اجرای شدن  راستای  در  مؤثر  امری  را 
اجرایی کنترل مجرمان حرفه ای و سابقه دار عنوان کرد 
و گفت: اقدامات این قرارگاه با دستورالعمل مرتبط 
است و از مصادیق مطرح شده در این قرارگاه به شمار 

می رود.
وی متذکر شد: قرارگاه مقابله با جرایم خاص با داشتن 
اطلاعات جامع و سابقه متهمان می تواند نقش مهمی 
را در پایش و رصد محکومین و مجرمین ایفا کند که 
کمک شایان توجهی به قوه قضائی در صدور احکام 

خواهد کرد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز گفت: 
طبق آمار اعلام شده، پنج درصد از بیماران مبتلا به کرونا 
در استان البرز جان خود را از دست می دهند و این در 
حالی است که این آمار در برخی استان ها بین ۲۰ تا 

۳۰درصد مبتلایان است.
شیوع  وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  فردی  نورمحمد 
کرونا در البرز اظهار کرد: در حال حاضر به جز کرج که 
در وضعیت نارنجی قرار دارد، مابقی شهرستان ها در 

وضعیت زرد قرار دارند.
زرد  مناطق  در  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
محدودیت های ابلاغ شده لغو می شود یا خیر افزود: در 
وضعیت زرد گروه مشاغل۱، ۲ و ۳ به فعالیت خود ادامه 
می دهند و ادارات نیز با دو سوم نیرو کار می کنند. در 
وضعیت نارنجی نیز رسته ۱و۲ فعالیت دارند و ادارات با 

۵۰درصد ظرفیت فعال خواهند بود.
این مسئول با اشاره به اینکه محدودیت ها در سطح 
استان بنا به تعریف ستاد ملی کرونا برای شهرستان های 
زرد هم خواهد شد، ادامه داد: مقرر شد از این پس طرح 

منع تردد شبانه در شهرستان های زرد نیز اجرایی شود.

این مسئول یادآور شد: بیش از ۵۱درصد از مبتلایان به 
کرونا در دورهمی های خانوادگی بیمار شدند از این رو 
به نظر می رسد این محدودیت تردد شبانه نقش مؤثری 

در کاهش آمار بیماری داشته است.
از  آمار اعلام شده، پنج درصد  وی اضافه کرد: طبق 
بیماران مبتلا به کرونا در استان البرز جان خود را از 
دست می دهند و این در حالی است که این آمار در 

برخی استان ها بین ۲۰ تا ۳۰درصد مبتلایان است.
منع  ساعت  تغییر  امکان  اینکه  به  پاسخ  در  فردی 
وجود  به ۱۰ شب  از ساعت ۹  شبانه خودروها  تردد 
تغییر ساعت  برای  تصمیم گیری  کرد:  تصریح  دارد، 
محدودیت ها توسط ستاد ملی بوده است و از حیطه 

اختیارات استان ها خارج است.
وی در رابطه با امکان خروج خودروهایی که به اضطرار 
باید از استان خارج شوند گفت: منع مسافرت  و خروج 
در  ولی   دارد  ادامه  استان همچنان  از  بومی  پلاک 
صورتی که شخصی سفر ضروری داشته باشد می تواند 
به فرمانداری شهرستان خود مراجعه کرده و برگه تردد 

دریافت کند.

مسوول فرهنگی سپاه امام حسن مجتبی)ع( با اشاره 
به فرارسیدن سالروز حماسه ۹ دی گفت: ۱۰ ویژه برنامه 
فرهنگی و هنری به مناسبت این حماسه در استان البرز 

اجرایی شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سرهنگ سعید 
صادقی روز گذشته در گفت وگو با خبرنگاران افزود: 
برگزاری مراسم ۹ دی در مصلای کرج، رژه موتورسواران، 
ماه،  دی   ۱۱ در  طاهر)ع(  امامزاده  در  مراسم  برگزاری 
گرامیداشت سالگرد شهید سلیمانی ۱۲ دی در پارک 
تنیس و ۱۶ دی ماه همزمان با چهلمین روز  شهادت 
شهید فخری زاده و همزمان با نماز مغرب و عشا در 
مسجد امام جعفر صادق)ع( از جمله این برنامه ها است.

وی اضافه کرد: بخشی از برنامه ها به مناسبت سالروز 
شهادت شهیدحاج قاسم  سلیمانی برنامه ریزی شده که 
تا  پایان دی ماه و با توجه به شرایط کرونا و با رعایت 

پروتکل های بهداشتی اجرایی خواهند شد.
صادقی با بیان اینکه فتنه ۸۸ به خاطر آسیب ها و 
فراموش  ایران  ملت  حافظه  در  خود  فراوان  خسارات 
نخواهد شد، گفت: این فتنه  ضمن تشدید  تحریم ها ، 
سرمایه گذاری خارجی را نیز در کشور به مخاطره انداخت 

و میلیارد ها تومان خسارت به بار آورد.
وی  با اشاره به فرارسیدن سالروز شهادت سردار شهید 
قاسم سلیمانی گفت: تولید بیش از ۱۰ برنامه فرهنگی 
مشترک در قالب های مختلف از جمله فیلم، نماهنگ 

و انیمیشن، ساخت ۲ تیزر داستانی با محوریت انتقام 
سخت، نماهنگ ۲ زبانه به نام ۲۱، پادکست صوتی و تله 
تئاتر از جمله فعالیت هایی است که از ابتدای دی ماه 

انتشار آن ها آغاز شده است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به هشتمین مرحله 
کمک های مومنانه اشاره و خاطر نشان کرد: این مرحله 
در روز جمعه همین هفته برگزار که علاوه بر کمک های 
معیشتی اهدای جهیزیه، لوازم التحریر و تبلت به دانش 

آموزان نیازمند توزیع خواهد شد.
صادقی گفت: هدف ما این است که آرمان های انقلاب 
و ارزش های والای نظام مقدس جمهوری اسلامی که 

خدمت به محرومان است فراموش نشود.

»رئیس کل دادگستری استان البرز« خبر داد:

ثبت اطلاعات مجرمان حرفه ای در استان 

جزئیات محدودیت های کرونایی در شهرهای زرد و نارنجی

۱۰ ویژه برنامه فرهنگی حماسه ۹ دی در البرز به اجرا درآمد
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی محمد کاردان«

 - متخصص تعلیم و تربیت و روان شناس فقید - را گرامی می دارد

شهری

»رسولی« خبر داد؛

تصویب طرح مجموعه بوم گردی
 شرق کرج

»خستو« تاکید کرد؛

زندگی بخشی به خیابان های کرج
 با نقاشی دیواری

بافت  خزانه دار و رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و 
ایجاد یک  از تصویب طرح  های فرسوده شورای شهر کرج 

مجموعه بوم گردی و گردشگری در شرق کرج خبر داد.
طرح  خصوص  در  رسولی  احد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
خرده  و  سرجوب  و  حصار  آباد،  خلج  های  کوچه  بازسازی 
فضاهای رها شده شرق کرج، اظهار کرد: اراضی ۹۸۸ هکتاری 
حریم رودخانه کرج و بوستان شهید چمران از گذشته های 
از این  دور تاکنون باغ و تفرجگاه عمومی بوده که بخشی 
اکنون شورای اسلامی شهر  اما  بود  محدوده  متروکه شده 
برای هویت بخشی به این ظرفیت، ایجاد مجموعه گردشگری 

و بوم گردی در آن را در دستور کار قرار داده است.
او گفت: بر همین اساس شورای اسلامی شهر کرج با قید 
اینکه بودجه ای در اعتبارات امسال و سال آینده برای توسعه 
این مجموعه گردشگری و بوم گردی پیش بینی و در ماه 
های اخیر بخشی از پروژه به صورت گذرگاه سبز و ایجاد مناظر 
زیبا  اجرایی کند، با توجه به اهمیت موضوع طرح فوق توسط 
شورای شهر به شهرداری مصوب شد تا اقدامات جدی برای 

هویت بخشی به این محدوده و ایجاد یک فضای بانشاط 
برای شهروندان انجام شود.

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده 
بزرگ  پروژه  این  اجرای  در  اینکه  بیان  با  کرج  شورای شهر 
برای  کرج  کلان شهر  اجتماعی  و  فرهنگی  های  ظرفیت  از 
هویت بخشی به این مجموعه  استفاده خواهد شد، گفت: 
طبق پیش بینی ها، ایجاد پل های ارتباطی بر روی رودخانه 
کرج بین بوستان شهید چمران و منطقه خلج آباد، احداث 
ساخت  عمومی،  پارکینگ  احداث  سواری،  دوچرخه  پیست 
مراکز تجاری و پذیرایی، ایجاد فروشگاه های صنایع دستی با 
محوریت محصولات بومی، اجرای طرح های زیست محیطی 
و زیبا سازی از مهمترین اقدامات برای مجموعه گردشگری و 

بوم گردی خلج آباد است.
رسولی گفت: هر چند امسال یک پروژه گذرگاه سبز در این 
محدوده احداث شد اما از سال آینده در ابعاد مختلف برای 
کرجی  شهروندان  شان  خور  در  و  زیبا  مجموعه  یک  ایجاد 

پرداخته خواهد شد.

نایب رئیس شورای شهر کرج خلق دیوارهای نقاشی شده و مشق 
هنر بر روی دیوارهای شهر را مهم خواند.

به گزارش »دنیای هوادار«، رحیم خستو در بازدید از خیابان های 
سطح منطقه هفت شهرداری کرج، اظهار کرد: در بازدید از خیابان 
اصلی رجایی شهر چند ساختمان که دارای نمای زشت و مخروبه 
بودند مشاهده شد که به شهرداری پیشنهاد می شود در راستای 
ماده ۱۱۰ قانون شهرداری ها در بحث زیباسازی برخی از این املاک 
که در تیر راس دید عموم قرار دارد اقداماتی در جهت تلفیق هنر و 

زیباشناسی انجام شود.
وی با بیان اینکه ماده ۱۱۰ قانون شهرداری ها فقط مربوط به زمین 
نیست بلکه شامل ساختمان های نیمه کاره نیز هست، افزود: این 
ماده شامل تمام زمین یا بناهای مخروبه و غیر مناسب با وضع 
محل و یا نیمه تمام واقع در محدوده شهر که در خیابان یا کوچه 
و یا میدان قرار گرفته و منافی با پاکی و پاکیزگی و زیبایی شهر و 

یا موازین شهرسازی است را شامل می شود.
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج بیان 
کرد: علاوه بر زیبا کردن دیوارهای خالی شهر، هدف از نقاشی 
دیواری ها فرهنگسازی برای شهروندان است، توجه به طبیعت، 
توجه به هویت و بافت قدیمی هر محله، فرهنگسازی ترافیکی و ... 
از جمله موضوعاتی است که در این نقاشی های دیواری به آن باید 
توجه  شود؛ همچنین بافت ساختمان های اطراف، برای انتخاب نوع 

و فضای نقاشی مؤثر است.
خستو گفت: اگر مالک مسامحه یا امتناع کرد شهرداری می تواند 
به منظور زیبائی و پاکیزگی و شهرسازی هرگونه اقدامی را که لازم 

بداند انجام دهد.
وی به بحث سد معبر و نارضایتی شهروندان منطقه هفت اشاره 
به ویژه خیابان  در نظم  اختلال  باعث  کرد و گفت: سد معبر 
»میرزایی پرور« و عدم رعایت حقوق عابران شده است از شهردار 
منطقه درخواست می شود تا نسبت به رفع سد معبر برخی از مغازه 

های سمساری محله اوقافی ها رسیدگی کند.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: یکی از معضلات 
مهم و اساسی در زمینه آسفالت ضلع غربی خیابان ملکشاه است 
که موجب نارضایتی شهروندان و رانندگان شده است با توجه به 
اینکه چندین سال از عمر آسفالت این خیابان می گذرد و کاملا 
فرسوده شده اند از شهردار محترم درخواست رسیدگی و رفع این 

مشکل را دارم.

گزارش

 شواهد قوی از کاهش قیمت مسکن در ماه ریزش 
بازارها، در گزارش رسمی تحولات معاملات املاک 
منعکس شد. اطلاعات نهایی از جزئیات معاملات 
میانگین  درصدی  یک  کاهش  از  آذر،  ماه  مسکن 
قیمت نسبت به آبان حکایت دارد. این افت قیمت 
- بدون لحاظ  بازار  از یک سال روند صعودی  پس 
در  قیمت  است.  داده  رخ  شبه تعطیل-  فروردین 
مناطقی از تهران بیش از ۵ درصد افت کرده است. 
این وضعیت شروع فرآیند تخلیه حباب قیمت در 
فاز پساجهش را نشان می دهد. فاز جدید از آبان - با 
فروکش کردن »انتظارات تورمی«- به صورت سقوط 

تورم ماهانه مسکن شکل گرفت.
مسکن  معاملات  بازار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شهر تهران بعد از سقوط تورم ماهانه ملکی در نیمه 
پاییز، با کاهش قیمت اسمی در آذرماه مواجه شد. 
داده های رسمی بانک مرکزی از تحولات بازار مسکن 
شهر تهران طی آذر امسال نشان می دهد میانگین 
قیمت هر مترمربع آپارتمان مسکونی در پایتخت از 
۲۷ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان در آبان به ۲۶ میلیون 
پاییز رسیده که  پایان فصل  در  تومان  و ۹۰۰ هزار 

نشان دهنده یک درصد تورم ماهانه منفی است. 
در مقابل حجم معاملات خرید و فروش ثبت شده 
در بنگاه های املاک مناطق ۲۲گانه نیز به ۲ هزار و 
۵۵۵ فقره رسیده که نسبت به آبان معادل ۴۳درصد 
و در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته معادل 
۷۰ درصد ریزش پیدا کرده است. طبق این گزارش 
رسمی، کاهش قیمت اسمی در آذر پس از ریزش 
به طوری که  است.  داده  رخ  آبان  در  ماهانه  تورم 
بررسی روند تورم ماهانه از ابتدای پاییز حاکی از 
آن است که تورم ماهانه مسکن در مهر معادل ۳/ 
۱۰ ثبت شده بود، اما در آبان ماه، پس از واکنش 
غیراقتصادی  ریسک  کاهش  به  موازی  بازارهای 
روبه  بدبینی  از  بازارها  روانی  و فاصله گرفتن جو 
فزونی، تورم ماهانه مسکن نیز به ۸/ ۱ درصد رسید 
که بیانگر کاهش شدید رشد قیمت مسکن در شهر 
بانک مرکزی  رسمی  گزارش  نیز  اکنون  بود.  تهران 
نشان می دهد تورم ماهانه مسکن در آذر منفی و 
میانگین قیمت اسمی آپارتمان های مسکونی نیز 

کاهش پیدا کرده است.

 این وضعیت اولین نشانه واقعی از ترکیدن حباب 
مسکن است. چراکه در ماه های گذشته از سال جاری 
تورم ماهانه به گونه ای درحال پیشروی بود که حباب 
قیمت مسکن در حال بزرگ تر شدن بود. این روند 
اینکه  تا  متوقف شد  آبان  در  تقریبا  بزرگ تر شدن 
نهایتا در آذر این حباب ترکید. نسبت قیمت به اجاره  
به عنوان شاخصی که حباب مسکن به وسیله آن 
سنجش می شود طی ماه های گذشته در وضعیتی 
قرار داشت که میانگین هر مترمربع قیمت مسکن 
به میانگین اجاره بهای سالانه یک واحد مسکونی در 
فصل تابستان امسال به ۵/ ۳۱ رسیده بود، این در 
حالی است که در شرایط معمول و متعارف که بازار 
مسکن نه در حالت رکود شدید و افت قیمت قرار 
دارد و نه در شرایط جهش قیمتی، نسبت قیمت 
به اجاره بهای مسکن  به طور متوسط در بازه ۱۵ تا 

۲۵ قرار دارد.
نکته مهم دیگر درخصوص گزارش رسمی بانک مرکزی 
این  میان  تفاوت  آذر  در  مسکن  بازار  تحولات  از 
داده های رسمی با داده های اولیه سامانه رهگیری 
است. گزارش رسمی بیان کننده ریزش شدید حجم 
به  اسمی  قیمت  افت  و  آپارتمان  فروش  و  خرید 
لحاظ تغییرات ماهانه است، این درحالی است که 
داده های اولیه از حجم معاملات مسکن آذرماه نشان 
می داد به رغم سقوط معاملات در پایان فصل پاییز، 
میانگین قیمت در آذر نسبت به آبان افزایش پیدا 
کرده و از مترمربعی ۲۸ میلیون تومان عبور کرده 
است. از این رو مقایسه داده های اولیه و داده های 
رسمی از تحولات بازار مسکن آذرماه، یک شباهت 
سقوط  به  داده ها،  شباهت  دارد.  اختلاف  یک  و 
معاملات مربوط می شود. در داده های رسمی منتشر 
شده توسط بانک مرکزی، معاملات املاک مسکونی 
در آذرماه نزدیک به نصف )معادل ۴۳ درصد( نسبت 
به آبان کاهش پیدا کرده است. اما اختلاف میان دو 

داده، به قیمت میانگین بازمی گردد.
بررسی ها درباره علت اختلاف میان این داده ها حاکی 
از آن است که بخشی از اطلاعات معاملات که در آذر 
انجام شده اواخر هفته گذشته و اوایل هفته جاری 
در سامانه منعکس شده در نتیجه اطلاعات قیمتی 

آنها در گزارش رسمی منعکس شده است.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

قیمت مسکن نزولی شد
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Pearl Jam اثری از گروه مطرح پرل جم Gigaton آلبوم آلترناتیو راک گیگاتن
است. این گروه در آغاز سومین دهه فعالیت خود قرار دارد و همواره به واسطه ارائه 
آثار پرانرژی و در کنار آن اجراهای پرشور خود مورد اقبال عمومی واقع شده است. 
آلبوم گیگاتن )واحدی در مهندسی انفجار، معادل با یک میلیارد TNT( یازدهمین 
آلبوم استودیویی این گروه است که با فاصله طولانی هفت ساله نسبت به آلبوم 
لایتینگ بولت Lightning Bolt منتشر شد. همان طور که از کاور آلبوم و نام آن 
مشخص است، پرل جم در آخرین ساخته خود توجه ویژه ای به محیط زیست، 
گرمایش زمین و تغییرات اقلیمی نشان داده است. آلبوم Gigaton یکی از نقاط 
درخشان کارنامه گروه Pearl Jam است که به امتیاز ۸۰ از ۱۰۰ در متاکریتیک 
رسید و نقدهای بسیار خوبی دریافت کرد.از حیث تجاری نیز یازدهمین آلبوم آن ها 
موفقیت گسترده ای را به همراه داشت و در جداول فروش زیادی در میان آثار 
پرفروش قرار گرفت که از جمله آن ها می توان به صدرنشینی در اسپانیا، کرواسی، 
اتریش، پرتغال، ایتالیا و یونان و همچنین رسیدن به رتبه ۳ در آلمان، رتبه ۵ در 
بیلبورد، رتبه ۶ در بریتانیا و ... اشاره کرد. آلبوم گیگاتن بازگشت شکوهمند این گروه 
تحسین شده پس از مدتی طولانی است. در این آلبوم بار دیگر شنونده موسیقی 
پرشور و پرانرژی هستیم که همواره از پرل جم انتظار می رود و این شور و انرژی از 

ابتدای آلبوم تا پایان شنونده را تحت تاثیر قرار می دهد.

Gigaton
::  پرل جم   :: 

»بونگ جون هو«، از آن دسته کارگردان های آسیای شرقی است که حتی کارگردان 
معروف و بزرگی مانند »کوئنتین تارانتینو« هم طرفدار کارهای او است و فیلم 
مورد علاقه زندگی اش Memories of Murder بود. »بونگ جون هو« که بیشتر او 
را برای فیلم فوق العاده اش یعنی »خاطرات یک قتل« می شناسند، کارگردانی ست 
که شاید عجیب ترین نوع توانایی را داشته باشد! او به راحتی می تواند چند سبک 
مختلف را در کنار یک دیگر در فیلم قرار دهد و در لحظه به لحظه فیلم به راحتی 
مخاطب را با تمام جنبه های مختلف این سبک ها همراه کند و تعادل را میان 

آن ها ایجاد کند و هرگز از تجربه تماشای فیلم های او خسته نشویم.
امسال بار دیگر »بونگ جون هو« ثابت کرد که هنوز جادوی سینمایش از بین 
نرفته  است و با فیلم Parasite و بازی با سبک هایش نشان داد که سینمای 
آسیای شرقی بدهی زیادی نسبت به این مرد بزرگ دارد. فیلم »انگل« داستان 
خشم و نفرت خوابیده پشت خواسته هایمان است و محوریت اصلی داستان 
این فیلم، اختلاف طبقاتی و مادی است که به هنرمندانه ترین شکل ممکن 

پیاده سازی شده است.
فیلم Parasite یکی از بهترین فیلم های ۲۰۱۹ است که هرگز نباید دیدن آن را از دست 
 Memories دهید و توصیه می کنیم قبل از تماشای این فیلم، حتما به تماشای  فیلم

of Murder نیز بنشینید تا بیشتر راجع به سبک و سیاق این کارگردان بدانید.

Parasite -انگل
:: بونگ جون هو  ::

کتاب اخبار را دنبال نکنید نوشته رولف دوبلی است و با ترجمه امید کرم پور منتشر 
شده است. این کتاب یک راهنمای جامع است برای زندگی بهتر یا به زبانی دیگر 
بیانیه ای است برای زندگی شادتر و آرام تر و عاقلانه تر. عصر دیجیتال، اخبار را از یک 
نوع سرگرمی بی ضرر به یک سلاح کشتار جمعی تبدیل کرده که مستقیماً سلامت 
روان ما را نشانه رفته است. ما باید خود را از سر راه این سلاح نابودگر کنار بکشیم. 
اخبار می تواند زندگی و آرامش شما را نابود کند، می تواند شما را آسیب پذیر و از نظر 
روانی غمگین کند. اعتیاد به اخبار آن چنان زندگی را فراگرفته است که کنار گذاشتن 
آن به را حتی امکان پذیر نیست پس برای رهایی از این عادت می توانید این کتاب را 
با دقت بخوانید و به روش های آن عمل کنید. شاهد خواهید بود که زندگی آرامش 

بیشتری پیدا می کند.
بخش هایی از کتاب اخبار را دنبال نکنید

اول، مثالی از چیزی که من به آن علاقه ای ندارم. چند سال پیش ناگهان خودم را 
در موقعیتی یافتم که داشتم با حرارت فراوان راجع به رسوایی دوپینگ گروهی از 
ورزشکاران اظهارنظر می کردم، آن هم بااین وجود که اساساً ورزش را دنبال نمی کردم 
و چیزی در مورد چگونگی انجام دوپینگ توسط این ورزشکاران یا نحوۀ عملکرد آن ها 
نمی دانستم. من می توانستم خودم را از این اظهارنظرها و آشفتگی درونی ناشی از 

آن نجات دهم.

اخبار را دنبال نکنید- رولف دوبلی
::  ترجمه: امید کریم پور ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »رقیه چهره آزاد«

 - هنرپیشه فقید سینما و تلویزیون - را گرامی می دارد

جهان سینما

پژمان جمشیدی مقابل دوربین »زیرخاکی۲« 
رفت

تصویربرداری فصل دوم از سریال »زیرخاکی« در 
تهران آغاز شد و تاکنون بازیگرانی چون پژمان 
جمشیدی و ژاله صامتی مقابل دوربین رفته اند.

مجید برزگر با »مامان« متقاضی فیلم فجر است
»مامان« به کارگردانی آرش انیسی و به تهیه 
کنندگی مجید برزگر با صدور پروانه نمایش و 
طی آخرین مراحل فنی آماده نمایش شد و 

متقاضی جشنواره فیلم فجر است.

هوشنگ گلمکانی متقاضی جشنواره فیلم 
فجر است

سازندگان فیلم سینمایی »آهو«، آن را برای 
نمایش در جشنواره فیلم فجر آماده می کنند.

سینما در برابر کرونا زنده می ماند
تام هنکس معتقد است سالن های سینما 
حتما در برابر کووید۱۹ مقاومت می کنند و جان 

سالم به در می برند.

دارن آرونوفسکی در فکر ساخت یک فیلم کوچک است
متیو لیباتیک که به عنوان یک فیلمبردار پرکار 
شناخته می شود و امسال »پرندگان شکاری« و 
»جشن پایان سال تحصیلی« از وی به نمایش 
درآمد، گفته است در پروژه بعدی اش با دارن 

آرونوفسکی همکاری می کند.

»شاهین« برنده جایزه بهترین فیلمنامه بلند از 
جشنواره لیفت ایندیا شد

فیلم »شاهین« به کارگردانی سالار طهرانی تندیس 
بهترین فیلمنامه بلند سینمایی از جشنواره »لیفت 

ایندیا« هندوستان را از آن خود کرد.

اصرار و لجاجت و رقابت کور و مسابقه در هدر دادن بیت 
المال توسط بعضی دولتی ها و نهادی ها پایان ندارد. 
با دوقطبی شدن جامعه توسط گروه های سیاسی به 
ویژه جناح های اصلاح طلب و حواریون و اصولگراها و... 

تمام امکانات اجتماعی و اقتصادی و فرهنگی کشور هم 
میان آن ها تقسیم شد تا هرکدام از بایگاه های حزبی و 
گروهی و سیاسی، آن را هزینه برنامه ها و اهداف خود 
کنند. برنامه ها و اهدافی که مردم و منافع و باورها و 
آرمان های ملی و فرهنگی در آن ها جای ندارند. مصداق 
آشکار رقابت ها و مقابله ها و هدر دادن پول و اموال 
بازدهی و ثمر فرهنگی وملی،  ملت، بدون هیج گونه 
برگزاری سیاسی جناحی مراسم به اصطلاح فرهنگی و 
سینمایی دو جشنپاره ضدملی و ضدفجر موسوم به ملی 
و جهانی فجر! و دورهمی های غیراستاندارد و محدود 
در اندیشه و اجرای مقاومت و عمار و... است. منطق 
برگزارکنندگان این است: وقتی رقبای نهادی، هم چنان، 

دورهمی های خود را برگزار می کنند، ما دولتی ها چرا 
شرکت  منطق  و  برگزارنکنیم!؟  را  خود  های  جشنپاره 
حزبی،  وفاداری  اثبات  اینکه:  مراسم  این  در  کنندکان 
کسب درآمد، دیده شدن، مهم دورهم بودن و فیلم دیدن 
است.و... این توجیهات یعنی بی خیال مردم، فرهنگ 
وهنر، تخصص، تعهد، کرونا، سلامت، فقر و گرانی و... تا 
زمانی که اهالی فرهنگ و هنر در سکوت فقط نظاره گر 
هستند، کجروی ها و تخریب ها، توجیه ها، انحراف ها 
و هدر رفت بیت المال توسط سیاسیون و اقتصادیون و 
ریاست طلبان ادامه خواهد داشت. این ها همه درحالی 
است که نامدیران، نامسئولان و اشتباهی های سینما و 

هنر و فرهنگ، دست و پاهای آخر را می زنند...

میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی استان البرز اعلام 
کرد: کاخ تاریخی مروارید واقع در مهرشهر کرج به عنوان 
نخستین پایگاه پژوهشی ملی البرز در زمینه میراث فرهنگی 

انتخاب شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، فریدون محمدی 
اظهارکرد: بر اساس پیگیری های انجام شده و با همکاری 
پایگاه های  مدیرکل  و  کشور  فرهنگی  میراث   معاونت 
پژوهشی ملی، کاخ مروارید به عنوان اولین پایگاه پژوهشی 

ملی در استان انتخاب شد.
وی افزود: کمیته تخصصی ارزیابی و بررسی پایگاه های 
پژوهشی ملی کشور به تازگی برای هر استان یک اثر تاریخی 
انتخاب کرده که کاخ  پژوهشی ملی  پایگاه  به عنوان  را 

مروارید کرج به عنوان پایگاه پژوهشی البرز فعال می شود.
محمدی بیان کرد: سه اثر تاریخی از استان البرز که شامل 
تپه ازبکی، کاروانسرای ینگی امام و مجموعه کاخ مروارید 

کارشناسی  بررسی های  نهایت طبق  در  معرفی شدند که 
صورت گرفته از سوی مسئولان ذیربط  و نهادهای مربوطه، 

مجموعه کاخ مروراید بدین منظور برگزیده شد.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
عنوان کرد: علاوه بر ارزش فرهنگی و قدمت تاریخی یک 
اثر، از جمله مواردی که در انتخاب یک بنا به عنوان پایگاه 
پژوهشی ملی نقش دارد، تجهیزات و امکانات اولیه برای 

استقرار نیروی اداری است که این مهم در کاخ مروارید 
فراهم بود.

وی خاطرنشان کرد: در زمان حاضر حدود ۱۰۰پایگاه پژوهشی 
ملی و جهانی در سطح کشور فعال هستند که استان البرز نیز 

از این پس دارای یک پایگاه پژوهشی است .
محمدی بیان کرد: انتخاب کاخ تاریخی مروارید به عنوان 
پایگاه پژوهش  ملی میراث فرهنگی ، تاثیر بسزایی در مرمت 

سریع این اثر تاریخی خواهد داشت.
گفتنی است؛ کاخ تاریخی مروارید در بلوار ارم مهرشهر کرج 
قرار دارد که در سال های ۱۳۴۵ تا ۱۳۴۷ با زیربنای ۲هزارو 
۵۰۰متر مربع ساخته شد و در تاریخ ۱۲بهمن ۱۳۸۱ به شماره 
ثبت ۷۰۶۷ در فهرست آثار ملی ایران قرار گرفت. سازه اصلی 
و طرح کاخ به شکل یک سفره ماهی است که صدفی آن را 
دربرگرفته  است. این کاخ در مجموعه اراضی به مساحت 

۱۱۰هکتار احداث شده است.

جشنپاره ها و دورهمی های سیاسی سینمایی!

کاخ مروارید پایگاه پژوهشی ملی البرز شد

دیدگاه

میراث فرهنگی

جبار آذین

  نویسنده و منتقد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »عبدالجواد فلاطوری«
 - پژوهشگر فقید حوزه فلسفه -  را گرامی می دارد

ورزشی

نصف  جهان

»مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان«:

آقای یزدی زاده، از باشگاه ذوب آهن حمایت کنید

مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان با این اشاره که باید آقای 
مهندس یزدی زاده مدیرعامل شرکت سهامی ذوب آهن اصفهان 
از باشگاه فرهنگی این شرکت حمایت به عمل آورند گفت: هیچ 
شکاف و تفرقه ای بین اداره کل ورزش و جوانان، هیا ت فوتبال و 

باشگاه های استان وجود ندارد.
»سیدمحمد طباطبایی« - مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان 
- افزود: خوشبختانه تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان نتایج خوبی 

کسب کرده و جایگاه خوبی در جدول دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید محمد طباطبایی مدیرکل ورزش 
و جوانان استان اصفهان به همراه معاونین خود با حضور در 

هیات فوتبال با مسئولان این هیات دیدار و گفتگو کرد.
طباطبایی در این جلسه اظهارکرد: اگر امروز صحبت از فوتبال 
اصفهان می شود، صحبت بیش از ۴۰ درصد فعالیت فوتبالی 
کشور است، نه فقط به خاطر حضور باشگاه های فولاد مبارکه 
سپاهان و ذوب آهن بلکه به خاطر حجم انبوه برگزاری مسابقات و 
علاقه مندی است که فوتبال در سطح استان اصفهان  وجود دارد.
وی خاطر نشان کرد: اتفاق خیلی خوبی در مجمع انتخابات 
رئیس هیات فوتبال استان اصفهان رخ داد و آن برگزاری یک 
انتخابات سالم و به دور از هرگونه حاشیه و درنهایت انتخاب آقای 
علی طاهری بود که اداره کل ورزش و جوانان نیز همواره درکنار 
هیات فوتبال به عنوان یکی از هیاتُ های پرمخاطب استان 
اصفهان خواهد بود تا رئیس هیاتُ بتواند برنامه های خود را در 

جهت رشد و توسعه فرا ملی فوتبال استان عملیاتی کند.
سیدمحمد طباطبایی اظهار داشت: زمانی که به طور عمیق 
از دل  نگاه می کنیم،  به پیشینه و مکتب فوتبال اصفهان 
این مکتب انسان های بزرگی همچون مرحوم استاد محمود 
یاوری و دیگر بزرگان به ورزش کشور معرفی شده اند، باشگاه 
های ذوب آهن و فولاد مبارکه سپاهان هم در اخلاق و هم در 
مباحث فنی جزو باشگاه های نمونه بوده اند که درس فوتبال و 
اخلاق را به باشگاه های دیگر دیکته کرده اند و این حکایت از 

فوتبال ناب اصفهان دارد.
مدیرکل ورزش و جوانان تاکُید کرد: هیات فوتبال استان اصفهان 
فقط برگزار کننده مسابقات نیست، بلکه این هیاتُ متولی فوتبال 

استان است.
وی تصریح کرد تمام مباحث فوتبالی اعم از فوتبال ساحلی و 

فوتسال باید از چرخه و کانال هیات فوتبال استان عبور کنند.
سیدمحمد طباطبایی مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان 
افزود:  اشگاه هایی موفق خواهند بود که همراه، هم راستا وبا 
سیاست  های کلان هیات فوتبال استان گام بردارند و در این 

پروسه هم افزایی و همراهی خود را نشان دهند.
وی به شرایط جدولی دو تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان و 
ذوب آهن در لیگ برتر ایران اشاره کرد و افزود: خوشبختانه تیم 
فولاد سپاهان نتایج خوبی گرفته و از جایگاه خوبی در جدول 
برخوردار است که امیدواریم این موفقیت تا پایان لیگ ادامه 

دار باشد.
اما جایگاه کنونی ذوب آهن شایسته  طباطبایی تصریح کرد: 
فوتبال پر آوازه اصفهان و مکتب باشگاه قدیمی ذوب آهن نیست.

مدیرکل ورزش و جوانان استان برای آقای جواد محمدی شفای 
عاجل آرزو کرد و از اعضای هیات مدیره این باشگاه خواست 
که در راستای سیاست های باشگاه ذوب آهن و مدیر عامل 

حرکت کنند.
مدیرکل ورزش و جوانان استان خاطرنشان کرد: همچنین آقای 
منصور یزدی زاده مدیرعامل کارخانه ذوب  آهن باید نقش محوری 
خود را در این جریانات ایفاء کند و از مدیرعامل باشگاه حمایت 

نماید.

سیدمحمد طباطبایی ادامه داد: چتر حمایتی اداره کل ورزش و 
جوانان و هیات فوتبال استان اصفهان روی سر  باشگاه های 
استان است وهیچ شکاف و تفرقه ای بین اداره کل ورزش و 
جوانان، هیاتُ فوتبال و باشگاه های استان اصفهان وجود ندارد، 
چرا که کسب افتخار باشگاه های استان در میادین ملی و بین 

المللی افتخاری برای ورزش استان و کشور محسوب می شود.
مدیرکل ورزش و جوانان استان با بیان اینکه نگاه فدراسیون 
همیشه به فوتبال استان اصفهان نگاه ویژه ای بوده است، گفت: 
فوتبال این استان برخوردار از سرمایه ونیروی انسانی، تفکر، 

اندیشه، ایده، ایثار، گذشت است.
وی افزود: مردمانی در استان اصفهان هستند که می توانند 
نقش کلیدی و محوری در همه مباحث و حوزه ها ایفا نمایند و 
اصفهانی ها می توانند کمک بسزایی به بدنه ورزش و دیگر مقوله 

ها داشته باشند.
طباطبایی اضافه کرد: نگاه فدراسیون به فوتبال اصفهان نباید 
استانی یا ملی باشد، بلکه باید نگاه آن رویکرد بین المللی 
باشد،  چرا که تیم های بزرگ آسیایی چندین باربرای مسابقه 
با سپاهان و ذوب آهن به اصفهان آمده اند و این دو تیم در 
تمام لیگ قهرمانان آسیا حضوری موفق داشته اند، مضاف بر 
اینکه حضور تیم های اصفهانی در لیگ های کشور باعث آبروی 

لیگ ها بوده اند.
وی در ادامه تاکید کرد: باید نگاه  ویژه ای به شهرستان ها شود 
باید  را  برسد. شهرستان کاشان  نتیجه مطلوبی  به  فوتبال  تا 
یکی از ظرفیت های مهم فوتبال استان دانست چرا که دارای 

زیرساخت های مطلوبی است.
وی خاطر نشان کرد: این شهرستان دارای ورزشگاه ۱۵ هزار نفری 
است. ما درهر شهرستان زمین چمن و سالن داریم پس باید 
برنامه و سیاست  براساس ظرفیت های موجود بتوانیم یک 

گذاری خیلی خوبی داشته باشیم تا به اهدافمان دست یابیم.
سیدمحمد طباطبایی پیرامون بحث آسیا ویژن خاطر نشان کرد: 
بحث آسیا ویژن، نگاه آسیا به فوتبال ایران بود،  ولی متاسُفانه در 
این فرصت پیش آمده تنها به برگزاری مسابقات در رده های پایه 

اکتفاء شد و فقط نام آسیاویژن را یدک کشیدیم.
وی تصریح کرد: امروز باید دیدگاه مان را آنقدر وسیع کنیم که 
نگاه آسیا باز معطوف به این استان شود، در این راه دو باشگاه 

ذوب آهن و فولاد مبارکه سپاهان می توانند به ما کمک کنند.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان با تقدیر از جامعه داوری 
استان اصفهان گفت: جامعه داوری اصفهان از گذشته تاکنون 
ظرفیت  و  است  کرده  ایران  فوتبال  به  توجهی  قابل  خدمات 
بسیاری خوبی دارد و داوران این استان بی حاشیه ترین و پاک 
ترین داوران بوده اند که در این راه آقای مهدی اخوان می تواند 
بازهم با پرورش داوران جوان، شاهد تعداد هرچه بیشتر از داوران 
استان اصفهان در لیگ های مختلف ملی وحتی بازی های 

آسیایی باشیم.
وی در پایان با تاکید برتدوین برنامه چهار ساله هیاُت فوتبال 
استان اصفهان افزود: انتظار می رود در کنار برنامه چهار ساله 
هیات، شورای راهبردی فوتبال استان با حضور پیشکسوتان، 
اندیشمندان تشکیل شود، همچنین کمیته روابط عمومی این 
هیاُت در انعکاس اخبار، تصاویر و برنامه هابسیار حرفه ای 

عمل کند.

جستار

سازمان لیگ فوتبال و شخص سهیل مهدی در پست 
رئیس کمیته مسابقات سازمان، در منفعل ترین حالت 

ممکن به سر می برند.
طبق روال این چند وقت اخیر لیگ برتر فوتبال ایران، 
بازهم برنامه مسابقات تغییر کرد تا حداقل در سطح 
بین المللی از این حیث عنوان دار باشیم. دقیقا، به 
همان حدی که کرار جاسم چند سال پیش گفت، 
گذشت  از  بعد  حالا  و  است  مضحک  ایران  فوتبال 
باید  و  رسیدیم  او  به حرف  ما هم  و  چندین سال 
خواهد  کمیک  حالاها  حالا  ما،  فوتبال  که  بگوییم 
ماند، فقط یک تفاوت با سیرک های تفریحی دارد، آن 
هم تلخ و اعصاب خردکن بودن آن است که دیگر به 
آن عادت کرده ایم، وگرنه سازمان لیگ با تصمیمات 
به  تبدیل  راستی  به  شکم،  روی  از  استدلال های  و 

»سازمان سیرک« شده است.
تاریخ دربی پایتخت، بیست و دوم دی ماه اعلام شد 
و طی اطلاعیه ای از برنامه هفته های دهم تا دوازدهم 
پیشین،  هفته های  معوقه  های  دیدار  و  برتر  لیگ 

رونمایی شد.
برتر  لیگ  دهم  و  نهم  هفته  طنزگونه،  اقدامی  در 
هم زمان آغاز می شود، جایی که سایپا و صنعت نفت 
در قالب هفته نهم و سپاهان و ماشین سازی از هفته 
دهم لیگ برتر آن هم در یک روز )سه شنبه( به مصاف 
یکدیگر می روند تا مسئولان سازمان لیگ، هم چنان 
در روش های برگزاری مسابقات به نوین ترین شکل 

ممکن عمل کرده باشند.
پرسپولیس فینالیست آسیا بود، به دلایلی که درست 
و غلط آن را هم کار نداریم، درخواست لغو دیدار با 
نساجی را داشت، دیدار با نساجی لغو شد، در رویارویی 
با ذوب آهن هم داستان کرونا پیش آمده و آن دیدار 
هم برگزار نشد )گویا پرونده این مسابقه هم در دست 
بررسی است(، دو دیدار سرخپوشان تهرانی به زمان 
دیگری موکول شد تا برنامه مسابقات به هم نریزد، اما 
حالا با سومدیریت سازمان لیگ، بلبشویی شد که نباید 

می شد...
طبق معمول پس از تصمیمات خردورزانه مسئولان، 
ابهاماتی پیش آمده است، در ابتدا باید بپرسیم، آیا 
جور بازی های معوقه پرسپولیس را دیگر تیم ها باید 

بکشند؟
پیش از فینال دوحه، صحبت از دیدار ملی بود، حالا در 
لیگ هم پای نگاه های آشنای ملی به تیم پرسپولیس 

در میان است، که به هر تیمی فشار می آید جز خود 
پرسپولیس؟ استقلال با نه دیدار به دربی خواهد رسید 
و پرسپولیس با هفت دیدار، پرسپولیس در دو دیدار 
متوالی پیش از شهرآورد پایتخت در تهران است و با 
از  سپاهان و ذوب آهن روبه رو می شود، حتی بعد 
دربی هم در آزادی میزبان فولاد خواهد بود تا چهار 
دیدار متوالی را در تهران سپری کند ، اگر عمدی در این 
کار نبوده است، چرا دیدار پرسپولیس با گل گهر لغو 
شد؟ دیگر فینالی که در میان نبود، جز خستگی پرواز 
به سیرجان و شرایط خوب شاگردان قلعه نویی در لیگ 
و کار سخت پرسپولیسی ها برای دیدار گل گهر، دلایل 
دیگری برای لغو دوباره این دیدار برای پرسپولیسی ها 

وجود داشت؟ 
یا اینکه چرا دیدار پرسپولیس و ذوب آهن به تعویق 
تهدیدهای  آن  دلیل  نکرده  خدایی  افتاد؟  روزه  یک 
یحیی گل محمدی که نبوده است؟ در اطلاعیه سازمان 
از مسابقه به عنوان علت  لیگ شرایط جوی پیش 
درج شده است، چه جو و شرایطی است که ما از آن 
بی خبریم؟ گل محمدی چند روز گذشته اعلام کرد، اگر 
زمان استراحت تیمش برای دیدار با ذوب آهن شش 
روز نباشد، از پرسپولیس خواهد رفت، حالا هم که 
با تعویق یک روزه این دیدار، یحیی و تیمش دقیقا 
همان شش روز شرط گذاشته شده، استراحت خواهند 
کرد، تا حرف یحیی به کرسی نشسته باشد، اگر این 
مورد هم در برنامه ریزی سازمان لیگ سهوی بوده که 
خوش به حال پرسپولیسی ها، که چه سهوی شرایط 
بر وفق مرادشان است و بدون مشکل به بازی های 

معوقه شان برسند.
سازمان لیگ باید پاسخگو باشد ابهامات مطرح شده 
برگزار  فشرده  را  لیگ  معوقه  دیدارهای  چرا  باشد، 
نخواهد کرد، تا تعداد بازی های تیم ها یکسان شود، 
و  ها  تیم  دیگر  های  بازی  روزه  ده  تعطیلی  یعنی 
برگزاری دیدار های معوقه پرسپولیس در این بازه ده 
روزه، آنقدر برای سازمان لیگ دشوار بود که حتی این 

موضوع را هم مطرح نکردند؟
تصمیمات  که  طور  همان  ها،  لیگی  سازمان  حالا 
عجیب و غریب می گیرند، از این به بعد باید پاسخگوی 
بیانیه های تیم های لیگ برتر باشند، قطعا با این 
وضع بازهم تقویم مسابقات دست خوش تغییراتی 
خواهد شد که بی نظمی های بی پایان لیگ بیستم، 

بیش از این خواهد شد.
یکی از مسئولان باشگاه نساجی مازندران، علت لغو 
دیدار پرسپولیس و نساجی را از سازمان لیگ جویا 
شده بود و به لغات »دستور از بالا« رسیده بود، جواد 
نکونام، سرمربی فولاد خوزستان هم پس از اعتراض به 
برنامه جدید لیگ، همین لغات را از زبان سازمان لیگی 
ها شنید، حالا »بالا« در فوتبال ما کیست و دستوراتش 
در این چند سال اخیر چه ها کرده و چه ها نکرده است، 

قضاوتش برعهده ی شما...

سازمان لیگ، سیرکی با مسئولان منفعل؛

دستور از بالا؟ پنج سالی شد که عادت کردیم!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هودار« یاد و خاطره زنده یاد »غلامعلی عاقل تر«ورزشی
 - پیشکسوت فقید کشتی آزاد - را گرامی می دارد

از پیشکسوتان بوکس تجلیل شد
روزگذشته، دوشنبه- ۸آذر۹۹، فدراسیون بوکس ایران در مراسمی به میزبانی سالن 

جلسات کمیته ملی المپیک و با حضور سید رضا صالحی امیری- رئیس 
کمیته ملی المپیک، از ۷ پیشکسوت بوکس ایران تجلیل کرد. البته 

فدراسیون بوکس تصمیم داشت از ۲۵پیشکسوت تجلیل کند که به 
دلیل محدودیت های ناشی از ویروس کرونا، این موضوع عملی نشد.

محمودی: دستیاران آلکنو سریعا معرفی شوند
بهنام محمودی معتقد است، فدراسیون  باید هرچه سریع تر دستیاران ولادمیر 

آلکنو را برای پیش بردن برنامه ها معرفی کند.محمودی در مورد پیوستن 
امیر غفور و مرتضی شریفی به لیگ نه چندان سطح بالای ترکیه  

گفت:اعتقاد دارم بازیکنان باید در شرایط بازی قرار بگیرند تا آماده شوند، 
چون تمرینات انفرادی در صورت طولانی شدن باعث آسیب می شود.

دریافت و تزریق زودهنگام واکسن کووید۱۹ بازیکن ها ممنوع است
انجمن ملی بسکتبال آمریکا به تیم های NBA اعلام کرد: دریافت و توزیع 

واکسن کووید۱۹ قبل از افراد در اولویت مانند کارکنان مراقبت های بهداشتی 
 ،NBA و شهروندان سالخورده ممنوع است.بر اساس اعلام سازمان لیگ

پزشکان تیم، کارکنان بهداشتی، کارکنان با سن بالاتر یا افرادی که 
دارای شرایط خاص هستند در دریافت واکسن مستثنا و مجاز هستند.

استقلال وارد لیگ برتر تکواندو شد
با تصویب هیئت مدیره باشگاه استقلال، تیم تکواندوی این باشگاه رسماً در 

رقابت های لیگ حاضر خواهدشد.قراراست لیگ برتر تکواندو از ۱۸دی 
آغازشود و طبق برنامه ریزی انجام شده تیم استقلال نیز در این رقابت ها 

حاضر خواهدشد. پیش از این عنوان شد تیم جوانه درمراسم قرعه کشی 
حاضرشده تا از این پس با نام استقلال در لیگ تکواندو حاضرشود.

بازگشت دارنده ۶مدال طلای جهان و المپیک به عرصه مربیگری
با توجه به افت نتایج کشتی گیران منطقه یاکوتیا روسیه، مسئولان کشتی 

این منطقه تصمیم گرفتند تا از »حاجی مراد گاتسالوف«، دارنده مدال 
طلای المپیک۲۰۰۴ آتن و ۵مدال طلا، یک نقره و یک برنز جهان برای 

حضور در ترکیب کادر فنی این تیم استفاده کنند.گاتسالوف آزادکار 
مسلمان روسی سابقه حضور در لیگ کشتی آزاد ایران را نیز دارد.

المپیاد ورزشی دختران روستایی کشور سال آینده برگزار می شود
معاون توسعه ورزش زنان وزارت ورزش و جوانان گفت: المپیاد ورزشی دختران 

روستایی درصورت ریشه کن شدن کرونا درسال آینده برگزارخواهدشد. مهین 
فرهادی زاد بیان کرد: سال آینده اعتبارات خوبی برای توسعه ورزش 

بانوان به ویژه بانوان روستایی در حال برنامه ریزی است. باید با وجود 
کرونا فعالیت های ورزشی را از سربگیرم و تحقق اهداف را دنبال کنیم.

بانوی ایرانی ناظر مسابقات فوتبال در المپیک توکیو شد
فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( با ارسال نامه ای به فدراسیون از »پریا 

شهریاری« به عنوان ناظر برگزاری مسابقات فوتبال جهت حضور در 
المپیک توکیو دعوت کرد. سی و دومین دوره بازیهای المپیک از 

۲۳ جولای تا ۸ آگوست ۲۰۲۱، )اول تا ۱۷خرداد ۱۴۰۰( در توکیو 
پایتخت ژاپن برگزار خواهد شد.

مجوز برگزاری لیگ قایقرانی هنوز صادر نشده است
نایب رئیس زنان فدراسیون قایقرانی بااشاره به اینکه ستادمقابله باکرونا درورزش 

هنوز مجوز برگزاری لیگ قایقرانی را صادرنکرده، گفت: به محض کسب 
مجوز، لیگ های روئینگ، آب های آرام و کانوپولو را برگزار می کنیم، 

قراربود درصورت بهبود کرونا مسابقات لیگ برتر را از فروردین  امسال 
آغازکنیم اما با این بحران تاکنون موفق به برپایی لیگ نشدیم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

سفارشی  نیروهایی  تا  بسته  همت  کمر  وزارت ورزش 
سایر  واخورده های  از  مختلف  تحت عناوین  که 
مثل  پست هایی  در  را  گرفته  به خدمت  دستگاه ها 
یقینا  چون  کند  بند  را  دستشان  فدراسیون ها  ریاست 
در  جایی  دردانه ها  این  انتخابات ریاست جمهوری  از  بعد 
وزارت ورزش  ندارند. از این رو تمام تلاش خود را به کارگرفته 
تا انتخابات فدراسیون ها را در همین دو ماه و اندی تا پایان 

سال برگزار کند.
ورزشی  سبقه  نه  چسبیده ها  این  از  برخی  اینکه  جالب 
دارند و نه مدیریتی اما در همین وزارت فخیمه سلطانی فر 
رزومه مدیریتی برایشان درست کرده اند و جای کارشناسان 
ورزش خدمت  برای  است  عمری  که  وزارت ورزش  کاربلد 
می کنند را گرفته اند و حالا هم در یک برنامه مهندسی شده 
آن هایی که ریشه در ورزش ندارند را به سمت فدراسیون ها 

هدایت می کنند. 
نمونه بارز این مسئله، انتخابات هفته آینده »فدراسیون 

اسکی« است.
فدراسیونی که پس از حاج »عیسی  ساوه شمشکی« دست 
مدیران ورزشی افتاد اما چون تخصصی نداشتند اسکی را 
تقریبا به حالت تعطیل درآوردند. آیا شما در 4 سال ریاست 

افتخاری بر فدراسیون اسکی نامی از جناب افتخاری که 
یک مدیر ورزشی هم هست شنیده اید!؟

شاید هنگام مسافرت های خارجی و ماموریت های سوئیس 
و مناطق خوش آب و هوای ژاپن و بازی های آسیایی و 
جهانی زمستانی نامی از جناب افتخاری برده شده و البته 
که پیست های زیبای اسکی هم حکایت خاص خودش را 
دارد و به قول یکی از همکاران افرادی که به این پیست ها 
می روند جزو مرفهین جامعه اند و مردم در آرزوی رفتن به 
تپه های اطراف آبعلی هستند تا با تیوپ تراکتور بروند و 

ساعتی را خوش باشند...
از این رو انتخابات هفته آینده فدراسیون اسکی خیلی حائز 
اهمیت است و با شناختی که از مجمع فدراسیون فوق 
داریم یقین می دانیم که بدون توجه به فشارها و سفارش ها 

و وعده وعیدها رای خود را به مدیری می دهند که حداقل از 
جنس ورزش باشد نه مثل سرپرست یکی از تیم های ملی 

رئیس صنف چلوکبابی!
بدون آنکه اسمی بیاوریم، یقین داریم که خود هیات های 
اسکی، به خوبی مطلب ما را می گیرند در بین دو سه 
و  قهرمان جهان  که هم  داریم  را  یکی  مطرح  کاندیدای 
آسیاست هم تحصیلات عالیه مرتبط دارد و هم در رشته 
مدال آور المپیکی ما سرمربیگری کرده و نزدیک به دو دهه 
هم سابقه مدیریت کلان از جمله مدیرکلی استان بزرگ و 
مهمی را داشته که این استان در بطن پیست مهم اسکی 

کشور است. 
از  ببینیم طرف  برداریم و  نیازی نیست ذره بین  بنابراین 
کجا و توسط چه مقامی به ورزش چسبیده و الفبای اولیه 

مدیریت و ورزش را هم نمی داند.
البته انصافا امور مجامع فدراسیون ها سعی در بی طرفی داشته 
ولی ایراد بزرگی که به انتخابات اسکی وارد است همان دبیر 
مجمع اسکی است که خودش دبیر فدراسیون هم هست 
سپردن  برای  تلاش  در  افتخاری  جناب  می شود  گفته  و 
فدراسیون اسکی به دست یکی از کاندیداهای ناآشنا با ورزش 
است و بالطبع دبیر فعلی فدراسیون و دبیر مجمع، منویات 
رئیس فعلی خود را پیگیری می کند؛ مثل معرفی نمایندگان 
ورزشکاران و مربیان و داوران و باشگاه ها به رئیس مجمع 
جهت حضور و رای دادن در انتخابات که گفته شده به فکر 
مهندسی برای ورود یک مدیر غریبه با ورزش هستند. طبیعتا 
به جناب افتخاری ریاست اسکی و سفرها و امتیازات متعدد 
این فدراسیون مزه داده و دوست ندارد به طورکلی و یکباره 
این همه امتیاز را از دست بدهد. از این رو می خواهد نیروی 
خودش را پیروز از صندوق بیرون آورد تا با وجود بازنشستگی 

بتواند هم چنان از برخی مزایا استفاده کند.
اکنون امید خانواده ی اسکی و مردم و افکار عمومی به 
استقلال رای روسای هیات ها و سایر اعضای مجمع است 
تا با انتخاب مدیری نام آشنا و فردی که همه ی پله ها 
را به درستی پیموده تا به اینجا رسیده، آینده ی اسکی را 

تضمین کنند.
فدراسیون  اگر  می دانند  اعضای مجمع  اینکه  نکته ی آخر 
دست کاندیدای غیرورزشی و منتسب به یک جناح سیاسی 
خاص بیفتد پنج ماه بعد که دولت تغییر کرد باید به فکر 
تشکیل مجمع فوق العاده باشند چون حیات این افراد بسته 
به بودن دوستان و طیف فکری خودشان است، بنابراین 
بهترین انتخاب را برای اسکی خواهند داشت تا دوباره فردا 

دچار سردرگمی و پشیمانی نشوند...

داستان جلد

»لی لی پوت سلطانی فر« هم چون بهشت برای دردانه ها؛

جایی برای چسبیده ها در فدراسیون اسکی نیست!

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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